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1) 15/2011. (V. 18.)  Előterjesztés a Püspökladányi Egészségügyi 

Szolgáltató Nonprofit Kft. 2011. évi üzleti tervének 

elfogadásáról 

 

 

2) 16/2011. (V. 18.)  Beszámoló az önkormányzat 2010. évi gyermekjóléti 

és gyermekvédelmi feladatainak ellátásáról 

 

 

3) 17/2011. (V. 18.)  a Segítő Kezek Szociális Szolgáltató Központ és 

Gyermekjóléti Szolgálat szakmai programjáról 

 

 

4) 18/2011. (V. 18.)  az alapító okirat módosításáról 

 

 
 

 

 

  

 

 



 J e g y z ő k ö n y v 
 

Készült az Egészségügyi, Szociális Bizottság 2011. május 18-án 
tartott  ülésén. 

 
 
 

 
Jelen vannak: Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök, Kovács Krisztina, Nagy 

Ildikó, Tőkéné Nagy Ilona bizottsági tagok 
 
 Nagy Ildikó a Segítő Kezek Szociális Szolgáltató Központ és 

Gyermekjóléti Szolgálat vezetője 
 Dr. Deczky Zoltán az Egészségügyi Szolgáltató Nonprofit Kft 

ügyvezető igazgatója   
 
Nincs jelen:  Márkus Gábor bizottsági tag 
   
 
 
Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök:  Szeretettel köszöntöm a bizottság tagjait.   
Megállapítom, hogy a bizottság ülése határozatképes, mert a bizottsági tagjai közül 4 
jelen van.    
Megállapítom, hogy a bizottság 4 igen szavazattal a napirendek tárgyalását a 
benyújtott írásbeli kiegészítéssel együtt elfogadja.  
 
 
 
 
N A P I R E N D : 
 
 
 
1. Előterjesztés a Püspökladányi Egészségügyi Szolgáltató Nonprofit Kft. 2011. évi 

üzleti tervének elfogadására 
 
2. Beszámoló az önkormányzat 2010. évi gyermekjóléti és gyermekvédelmi 

feladatainak ellátására 
 
3. Előterjesztés a Segítő Kezek Szociális Szolgáltató Központ és Gyermekjóléti 

Szolgálat szakmai programjának jóváhagyására 
 
4. Előterjesztés alapító okirat módosítására  
 
5. Előterjesztés lakásfenntartási támogatás iránti kérelmek elbírálására   (zárt ülés) 
 
6. K ü l ö n f é l é k  
 
 
 



 
1.  N A P I R E N D 
 
 
 
Dr Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök:  az elmúlt ülésen kétségek merültek fel a 
Kft. üzleti terv elfogadását illetően a költségvetésbe befizetendő összeg nagyságával 
kapcsolatban.  
A hétfőn megtartott felügyelő bizottsági ülésen tisztázódtak a kérdések, ezt 
megelőzően pedig Jegyző Úr, Alpolgármester Asszony, a Városgazdálkodási Iroda 
vezető és Dr. Deczky Úr részvételével megbeszélésen jött létre megállapodás.  
A költségvetésbe befizetendő összeget a Kft teljesíteni fogja.  
A tegnapi nap folyamán a képviselői frakció megbeszélésén kiegészítésképpen a 
júniusi testületi ülésre a Pharmaház Kft üzleti tervét, illetve a megküldött bérleti 
szerződést mutassa be előterjesztés formájában.  
 
Dr. Deczky Zoltán:  hosszútávú elképzelés: piaci részesedés növelése, az első 
időszakban a kiadások jelentősek, be kell vezetni a köztudatba, hogy ne csak az 
intézményben megforduló betegek jöjjenek ebbe a gyógyszertárba, illetve az 
árképzéssel szeretnénk vonzóbbá tenni a patikát. Legalább egy év kell a beállási 
szintig, a 25-30 milliós havi bevétel lehet a cél, 3 kiszolgáló pult, illetve személy van, 
házhoz szállítást is biztosítanánk a későbbiekben.  
 
 Dr Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök:  áprilisban nyitott a patika, az üzleti tervre 
szükség van, ettől nem lehet eltekinteni, a következő vizsgált időszakkal úgy lehet 
összehasonlítani.  
A tisztességes piaci versenyt be kell tartani (pl. árképzés). A működési engedélyben 
benne van, hogy a beteg kérésére 3 éven át 2 km távolságon belül házhoz szállítják 
a gyógyszert.  
A bizottság elfogadja az 5,4 milliós költségvetésbe befizetendő tételt és a júniusi 
ölésre várja a Pharmaház Kft üzleti tervét és a bérleti szerződést.  
 
 
Dr Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök: megállapítom, hogy a napirendhez kérdés, 
észrevétel nem hangzott el, a bizottság 4 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
 
 
15/2011. (V. 18.)  Egészségügyi, Szociális Bizottsági határozat: 
 
 
Püspökladány Város Egészségügyi, Szociális Bizottsága a Püspökladányi 
Egészségügyi Szolgáltató Nonprofit Kft. 2011. évi üzleti tervének elfogadásáról szóló 
előterjesztést elfogadásra javasolja azzal, hogy a 2011. június havi testületi ülésre 
Dr. Deczky Zoltán Igazgató Úr a Pharmaház Kft. üzleti tervét készítse el, és a 
megkötött bérleti szerződéssel együtt terjessze elő.   
 
 
 



2.   N A P I R E N D   
 
 
 
Kovács Kriszta bizottsági tag:  szeretném megkérdezni, hogy kihez kell fordulni 
abban az esetben, ha a szülő nem látja el feladatát (gyermeknevelés), nem dolgozik, 
nem vállal munkát, nem a gyermekre költi a pénzt ? 
 
 
 Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök:  az első oldalon szerepelnek a jogorvoslati 
módszerek, lehetőségek 
 
 
Kovács Lajos irodavezető:   szóbeli jelzéssel élhet a Gyermekjóléti Szolgálat, vagy a 
Jegyzői Gyámhatóság felé mindenképpen megindul egy vizsgálat és a megfelelő 
intézkedésre sor kerül (alapellátás, gondozás, védelembe vétel stb.)   
 
 
Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök:  a gyermekekkel legtöbb időt eltöltő 
pedagógusoktól is kell, hogy induljon jelzés, amit mindkét irányban meg lehet tenni, 
irodavezető úr mondta, hogy az intézkedés a jegyzői gyámhatóságnál végződik.  
A beszámolót részletesnek, jónak tartom. A 27. oldalon felsoroltakat teljes mértékben 
elfogadom. A táblázatokból következtetéseket lehet levonni, általánosan és 
Püspökladányra vonatkozóan is. A beszámoló részletes és céltudatos.  
 
 
Kovács Kriszta bizottsági tag.  A Gyermekjóléti Szolgálat külön tartja a majálist, be 
kellene társulni a városiba.  
 
 
Nagy Ildikó bizottsági tag:  a korábbi évek gyakorlata volt, hogy a gondozott gyerekek 
részére majális és gyermeknap szervezésére került sor minden évben. Részt 
veszünk a városi rendezvényen is, de a gondozott gyerekek jobban szeretik a 
részükre szervezett programokat, a fürdőbe pl. nem mennek ki olyan sokan közülük.  
 
 
Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök:  rendkívül nagy szerepe van a 
pedagógusoknak, a családban nem mindig vannak meg a feltételek, a tanításon túli 
szervezett foglalkozások biztosítására (sport, művészet stb.) 
 
 
 Dr Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök: megállapítom, hogy a napirendhez kérdés, 
észrevétel nem hangzott el, a bizottság 4 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
 
 
16/2011. (V. 18.)  Egészségügyi, Szociális Bizottsági határozat: 
 
 



Püspökladány Város Egészségügyi, Szociális Bizottsága az Önkormányzat 2010. évi 
gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatainak ellátásáról szóló beszámoló határozati 
javaslatában foglaltakkal egyetért, azt elfogadásra javasolja.  
 
 
 
3.   N A P I R E N D   
 
 
 
Nagy Ildikó bizottsági tag:  a Kristály Szociális Szolgáltató Központ úgy döntött, hogy 
hozzánk csatlakozik, Földes, Nagyrábé a Segítő Kezek mellett döntött, Bihartorda a 
Református Egyházzal próbál szerződni (jogszabályi háttér nem biztos, hogy 
lehetővé teszi).  
 
 
Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök:  Érdekes kérdés, hogy az egyház milyen 
mértékben kapcsolódhat be.  
 
 
Tőkéné Nagy Ilona bizottsági tag:   a pszichiátriai betegeknél a különböző terápiákat 
szakemberek végzik-e?    
 
 
Nagy Ildikó bizottsági tag:    100 %-ban szakemberek végzik a feladatot, a terépiákat 
is.  
 
 
Dr Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök: megállapítom, hogy a napirendhez kérdés, 
észrevétel nem hangzott el, a bizottság 4 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
 
 
17/2011. (V. 18.)  Egészségügyi, Szociális Bizottsági határozat: 
 
 
 
Püspökladány Város Egészségügyi, Szociális Bizottsága a Segítő Kezek Szociális 
Szolgáltató Központ és Gyermekjóléti Szolgálat szakmai programjának 
jóváhagyására benyújtott előterjesztésben foglaltakat  támogatja, elfogadásra 
javasolja.  
 
 
 
4.   N A P I R E N D   
 
 



Dr Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök: megállapítom, hogy a napirendhez kérdés, 
észrevétel nem hangzott el, a bizottság 4 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
 
 
18/2011. (V. 18.)  Egészségügyi, Szociális Bizottsági határozat: 
 
 
Püspökladány Város Egészségügyi, Szociális Bizottsága az alapító okirat 
módosítására tett előterjesztésben foglaltakkal egyetért, elfogadásra javasolja.  
 
 
 
 
K Ü L Ö N F É L É K       
 
 
 
Nagy Ildikó bizottsági tag:    az idősek sérelmezik, hogy a portájuk előtt a füvet, 
árkokat nekik kell levágniuk, rendben tartaniuk (nem bírják, betegség, idős kor, stb.) 
miközben a főutcákon a Városüzemeltető Kft, ill. közmunkások megcsinálják. Nem 
egyformán vonatkoznak az előírások mindenkire. 
 
 
Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök:     rendeletben van szabályozva, úgy 
tudom, hogy a főbb utcákra más vonatkozik (településkörnyezet, idegenforgalom, 
stb.)   
 
 
Tőkéné Nagy Ilona bizottsági tag:   Püspökladányban 4 felnőtt „jut” egy gyermekre, 
szomorú, hogy a mai gyermeknek neveltségi szintje nem túl jó.  
Többek között 22 óra után a 18. év alattiakat nem kellene engedni a 
szórakozóhelyekre.  
 
 
 

K.m.f. 
 
 
 
 

   Kovács Lajos                                                               Dr. Felszeghy Szabolcs 
jegyzőkönyv-vezető                                                               bizottsági elnök 


